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INTERPELACJA

WystqpujEc w imieniu mieszkaic6w ul. Ruda oraz dzialkowc6w prosze Pana Prezydenta o

ujqcie w bud2ecie na 2019 rok irodk6w finansowych na remont kadki nad zgiowiqczke w reionie

ogrod6w dziatkowych . Z kfadki tej korzystajq mieszkafcy ul. Ruda oraz dzialkowcy, jest ona w bardzo

ztym stanie technicznym(zbutwiale deski) co grozi wypadkiem dla korzystajecych z niej osob.

W bie2qcym roku pracownicy MZUKiD dokonali oceny stanu tej kfadki idorainie kawaikami blachy

zabezpieczyli ubytki w pokryciu kladki. Jest to moja kolejna interpelacja w powyiszej sprawie, dlatego

te2 z uwagi na zagro2enie zdrowia i zycia korzystajqcych zniej, proszq o jej powaine potraktowanie .
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